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Protokół nr XV/2020 
 
 

z sesji Rady Miejskiej w Modliborzyce odbytej w dniu 31 marca  2020 roku                                       
w godzinach 13.00 – 14.45 w Zespole Szkół w Modliborzycach. 

 
Ad pkt 1.  Otwarcie sesji. 
 
 Pan Adam Kapusta – w związku z obecna sytuacją epidemiologiczną dzisiejsza sesja 
odbywa się w Zespole Szkół w Modliborzycach, aby zachować środki bezpieczeństwa. 
Chciałem podziękować dyrekcji szkoły za umożliwienie przeprowadzenia dzisiejszej sesji                    
w Zespole Szkół w Modliborzycach. Informuję, że obrady naszej sesji zgodnie z ustawą są 
nagrywane. Otwieram obrady XV sesji w bieżącej kadencji. Witam  radnych, Burmistrza 
Modliborzyc Pana Witolda Kowalika, Sekretarz Gminy Panią Marzenę Dolecką – Jocek, 
Skarbnik Gminy Panią Barbarę Jarosz, Kierownika Referatu Organizacyjnego Panią Irenę 
Błojda, Panią Janinę Brożek pracownika GOPS w Modliborzycach oraz Pana Huberta 
Ryfińskiego pracownika Gminnego Ośrodka Kultury, który będzie nagrywał dzisiejszą sesję.  
Stwierdzam, że na podstawie listy obecności na 15 radnych obecnych jest 14 radnych, 
co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad. pkt 2.   Zatwierdzenie porządku obrad.  
 
 Pan Adam Kapusta –  porządek obrad radni otrzymali wraz z materiałami na sesję. 
Czy są pytania,  uwagi do proponowanego porządku obrad ?  
 
 Pan Witold Kowalik – proszę o wprowadzenie do proponowanego porządku obrad                    
projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Janowskiemu na 
zakup odzieży ochronnej dla Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Janowie Lubelskim. Starosta Powiatu Janowskiego 27 marca 2020 roku 
zwrócił się pismem do samorządów, aby wspomóc działania walki z koronawirusem.  
 

Pan Adam Kapusta – Czy są pytania, uwagi do porządku obrad wraz                                         
z wprowadzonym projektem uchwały.?  Nie widzę, przechodzimy do głosowania. Odbędzie 
się głosowanie imienne. Po odczytaniu nazwiska przez przewodniczącego radny odpowiada 
czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”. Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu 
stwierdzam, że 14 radnych jest za przyjęciem porządku obrad. Imienny wykaz głosowania 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. pkt  3.  Przyjęcie protokołu  z poprzedniej sesji z 30 grudnia 2019 roku. 
 

Pan Adam Kapusta – Protokół był do wglądu na stole prezydialnym, proszę, czy są 
uwagi do protokołu ? Jeżeli nie ma uwag do protokołu z poprzedniej sesji, to przechodzimy 
do głosowania nad przyjęciem protokołu. Odbędzie się głosowanie imienne.                               
Po odczytaniu nazwiska przez przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” 
lub „wstrzymał się”. Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam, że 13 radnych 
jest za protokołu z poprzedniej sesji, 1 radny wstrzymał się. Imienny wykaz głosowania 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. pkt 4. Informacja z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 30 grudnia 2019 roku. 
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 Pan Witold Kowalik – przestawił informację z realizacji uchwał podjętych na sesji  
w dniu 30 grudnia 2019 roku. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Ja mam 
prośbę skoro jestem przy głosie, chciałem poinformować, że dzisiaj mamy szereg sprawozdań 
i chciałbym, aby nie narażać nas na dłuższe przebywanie w związku z sytuacją jaka panuje                      
w kraju. Jeżeli będą pytania do tych sprawozdań, będziemy wyjaśniać. Państwo otrzymali te 
sprawozdania z materiałami na sesję. Ja tylko przedstawię króciutko sprawozdanie z realizacji 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych i Narkomanii 
za rok 2019.  
 
 Pan Adam Kapusta – dziękuję Panu Burmistrzowi, czy są pytania, uwagi do 
informacji ? Jeśli nie ma przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszych obrad. 
 
Ad. pkt  5.  Interpelacje radnych. 
 

Pan Adam Kapusta – proszę radnych o zgłaszanie interpelacji. Interpelacji nie było. 
  
Ad. pkt  6.  Przedstawienie wniosków stałych komisji. 
 
 Pan Adam Kapusta – w tym punkcie proponują aby przewodniczący poszczególnych 
komisji przedstawili sprawozdania z działalności komisji za rok 2019 opracowane na 
posiedzeniach komisji. Jeżeli te sprawozdania są zbyt obszerne, to może chociaż przedstawić 
główne punkty które są zawarte w sprawozdaniach.  
 
 Pan Witold Kowalik – sprawozdania są napisane i będą dołączone do materiałów 
z sesji można się z nimi zapoznać. Każda komisja złożyła sprawozdanie. Sprawozdania 
stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
 Pan Adam Kapusta – dobrze, jeżeli to ma wpłynąć na bezpieczeństwo i skróci 
przebieg sesji to przechodzimy do następnego punktu.  

Ad. pkt 7. Przedstawienie  sprawozdania  z  realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania    Problemów  Alkoholowych i Narkomanii za rok 2019.  
 
 Pan Witold Kowalik – przedstawił sprawozdanie  z  realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych i Narkomanii za rok 2019. Radni 
dzisiaj otrzymali to sprawozdanie, ja tylko powiem, że wpływ środków w roku 2019 wynosił 
97 390,54zł., wydatki to kwota 49 359,53 zł. na koniec roku pozostało w granicach 50 tyś. 
złotych, które przeszły do budżetu. Środki wydatkowano zgodnie z preliminarzem. Jeżeli są 
pytania, proszę. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 Pan Adam Kapusta – czy są pytania do przedstawionego sprawozdania ?  Skoro nie 
ma, przechodzimy do następnego punktu. Punkt 8. 
 
Ad. pkt 8. Sprawozdanie Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Modliborzycach z realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 
Modliborzyce  na  lata  2016-2025”  za  rok 2019 oraz Planu na rok 2020.   
 

Pan Adam Kapusta – to jest na tej zasadzie jak przed chwilą Pan Burmistrz 
zaproponował, jak będą pytania do tych sprawozdań to będziemy odpowiadać. Jest pracownik 
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z GOPS Pani Janina Brożek to w tym momencie można zadawać pytania. Skoro nie ma 
pytań,  przechodzimy do następnego punktu. 

Ad. pkt 9.  Sprawozdanie   Kierownika   Gminnego   Ośrodka  Pomocy  Społecznej   
w  Modliborzycach   z  działalności Ośrodka za rok 2019 oraz potrzeby pomocy społecznej na 
rok 2020. 
 

Pan Adam Kapusta – czy są pytania do przedstawionego sprawozdania ?  Skoro nie 
ma pytań, przechodzimy do następnego punktu. 
 
Ad. pkt 10. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 
zastępczej za 2019 rok. 
 

Pan Adam Kapusta – czy są pytania do przedstawionego sprawozdania ?  Skoro nie 
ma pytań, przechodzimy do następnego punktu. 
 
Ad. pkt 11. Sprawozdanie Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Modliborzycach z działalności Sekcji Świadczeń Rodzinnych za 2019 rok. 
 

Pan Adam Kapusta – czy są pytania do przedstawionego sprawozdania ?  Skoro nie 
ma pytań 

, przechodzimy do następnego punktu. 
 
Ad. pkt 12.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

1. XV/78/2020 w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 
Modliborzyce na rok 2021 środków stanowiących fundusz sołecki. 

 
Pan Witold Kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy Modliborzyce na rok 2021 środków stanowiących fundusz 
sołecki. Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Tę uchwałę Rad mają 
podjąć do końca marca czy wyrażają zgody, czy nie wyrażają zgody na wyodrębnienie 
środków w budżecie gminy na utworzenie funduszu sołeckiego. W większości samorządów 
znając sytuację finansową też nie wyrażają zgody na wyodrębnienie środków na fundusz 
sołecki. Patrząc na nasz budżet który ustalaliśmy na rok 2020, niewiele pozostało nam 
środków na dofinansowanie na drogach powiatowych, około 400 tyś zł.. Gdyby był 
wyodrębniony fundusz już byśmy mieli około 200 tyś zł mniej. Rok temu podejmując taka 
uchwałę tłumaczyłem, że te pieniądze są zabezpieczeniem na wkład własny do inwestycji, 
gdzie możemy pozyskać środki z zewnątrz. Sytuacja w kraju jest taka jaka jest. Większość 
samorządów będzie miała jeszcze mniejsze budżety będzie to związane z recesją i mniejsze 
wpływy z podatków, dlatego moja  propozycja jest taka, aby tego funduszu nie wyodrębniać. 

 
Pan Mariusz Wieleba – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu,                      

ja nie będę oryginalny w tym co za chwilę powiem, powtarzałem rok temu, powtarzam, że  
powinniśmy tworzyć fundusz sołecki.  Niezależnie od tego o czym Pan Burmistrz wspomniał, 
że środki na fundusz sołecki to jest potencjalny wkład własny do zadań inwestycyjnych.                     
Ja z uporem maniaka będę mówił, że fundusz sołecki jest potrzebny. Są to niewielkie 
pieniądze, w zależności od wielkości sołectwa. Wcale sołectwa nie musza z tego korzystać. 
Jak wiemy w latach poprzednich gdy był fundusz sołecki, nie wszystkie sołectwa korzystały, 
jest to dobrowolność, ale jest to inicjatywa danego sołectwa. Dlaczego nie dać autonomii 
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sołectwom. Poza tym Pan Burmistrz powinien tutaj doprecyzować, że część tej kwoty jest 
zwracana. To nie jest jak, że jak wydamy złotówkę na fundusz sołecki to jest ona wydana                     
z urzędu gminy. Chyba, że coś się zmieniło w ostatnim czasie, to proszę mnie sprostować.               
Ja uważam, że powinniśmy stworzyć możliwość mieszkańcom wykazania się inicjatywą. 
Wiele samorządów tworzy fundusz sołecki, budżet obywatelski. My nie tworzymy budżetu 
obywatelskiego, jestem za utworzeniem funduszu sołeckiego. 

 
Pan Witold Kowalik – niewiele sołectw nie wykorzystało, wiele wykorzystało. Zwrot 

wynosi 20% , a dofinansowania do inwestycji możemy otrzymać 50%, a nawet 70% do dróg. 
Jeśli stworzymy fundusz sołecki musimy zabezpieczyć środki, a wtedy nie wystarczy nam na 
wkład własny nawet do jednej inwestycji. Przy rozliczeniu funduszu sołeckiego sołtysi                
i urząd mają problem, a tak robimy przetarg. Każdy ma prawo mieć odmienne zdanie. Jeśli 
uchwała nie zostanie przyjęta, będziemy środki wyodrębnić. 

 
Pan Adam Kapusta – proszę, czy są jeszcze pytania ? Skoro nie ma przystępujemy do 

głosowania. Odbędzie się głosowanie imienne. Po odczytaniu nazwiska przez 
przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”.                                    
Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam, że 11 radnych jest za przyjęciem 
uchwały, 1 radny jest przeciw, 2 radnych wstrzymało się. Imienny wykaz głosowania stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

2. XV/79/2020 w sprawie określenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
dróg gminnych, których zarządcą jest Burmistrz Modliborzyc. 

 
Pan Witold Kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, których zarządcą jest Burmistrz 
Modliborzyc. Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała była 
podejmowana na sesji w dniu 30 grudnia 2019 roku. Uchwała została uchylona przez 
wojewodę, ponieważ były tam kwoty do jakiej samorząd mógł ustalić odpłatność. W miedzy 
czasie wpłynął pismo z Zakładu Gazowniczego aby obniżyć te koszty. Przyjęliśmy sugestie 
Zakładu Gazowniczego zawarte w piśmie. 

 
Pan Adam Kapusta – proszę, czy są pytani, uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  Skoro nie ma, przystępujemy do głosowania. Głosowanie imienne, Po odczytaniu 
nazwiska przez przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał 
się”. Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam, że 14 radnych jest za 
przyjęciem uchwały.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

3. XV/80/2020 w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  
w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez gminę Modliborzyce.   

 
Pan Witold Kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie Regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 
gminę Modliborzyce wraz z wyjaśnieniem. Projekt uchwały stanowi załącznik do  niniejszego 
protokołu. 

 
Pan Mariusz Wieleba – Panie Burmistrzu, w tabeli przedstawionego eregulaminu jest 

zapis „ i gimnazjum”, ale już nie używamy „gimnazjum”. 
 
Pan Witold Kowalik – poprawimy. 
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Pan Adam Kapusta – czy są pytania, uwagi do przedstawionego projektu uchwały ? 

Nie ma, przechodzimy do imiennego  głosowania.  Po odczytaniu nazwiska przez 
przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”.                               
Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam, że 14 radnych jest za przyjęciem 
uchwały.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

4. XV/81/2020 w sprawie określenia zasad i rozmiaru zniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych 
i opiekuńczych oraz przyznawanie zwolnień od obowiązku realizacji zajęć 
nauczycielom, a także określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć kierownika świetlicy, pedagoga szkolnego, psychologa, logopedy, doradców 
zawodowych oraz nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi 
dzieci 6 – letnie i młodsze. 
 
Pan Witold Kowalik – przestawił projekt uchwały w sprawie określenia zasad                             

i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych oraz przyznawanie zwolnień od obowiązku realizacji zajęć 
nauczycielom, a także określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
kierownika świetlicy, pedagoga szkolnego, psychologa, logopedy, doradców zawodowych 
oraz nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6 – letnie i młodsze 
wraz z wyjaśnieniem. Organ prowadzący ma ustalić pensum dla nauczyciela klas łączonych 
obowiązujący od września 2020 roku. Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 
Pan Adam Kapusta - czy są pytania, uwagi do przedstawionego projektu uchwały ? 

Nie ma, przechodzimy do imiennego  głosowania.  Po odczytaniu nazwiska przez 
przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”.                               
Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam, że 14 radnych jest za przyjęciem 
uchwały.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 

5. XV/82/2020 w sprawie określenia kryteriów stosowanych na drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę 
Modliborzyce. 

 
Pan Witold Kowalik -  przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów 

stosowanych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli 
prowadzonych przez Gminę Modliborzyce wraz z wyjaśnieniem.  Ta uchwała będzie 
obowiązywała tam gdzie jest ograniczona liczba miejsc w przedszkolu. Dlatego 
przygotowaliśmy kryteria jak postępować przy przyjęciu dziecka do przedszkola. Projekt 
uchwały stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

 
 
Pan Adam Kapusta - czy są pytania, uwagi do przedstawionego projektu uchwały ? 

Nie ma, przechodzimy do imiennego  głosowania.  Po odczytaniu nazwiska przez 
przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”.                               
Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam, że 14 radnych jest za przyjęciem 
uchwały.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
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6. XV/83/2020 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 
pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych                      
z usługami opiekuńczymi. 

 
Pan Witold Kowalik – przedstawi projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku 
dla osób bezdomnych  z usługami opiekuńczymi. Projekt uchwały stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Pan Adam Kapusta - czy są pytania, uwagi do przedstawionego projektu uchwały ? 
Nie ma, przechodzimy do imiennego  głosowania.  Po odczytaniu nazwiska przez 
przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”.                          
Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam, że 14 radnych jest za przyjęciem 
uchwały.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 
 

7. XV/84/2020 w sprawie przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody  
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Modliborzyce”. 

 
Pan Witold Kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu 

„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Modliborzyce” 
wraz z wyjaśnieniem. Do tej uchwały podchodziliśmy już kilka razy. Zakład Gospodarki 
Komunalnej przygotował projekt regulaminu, który zostanie przesłany do Wód Polskich 
celem zaopiniowania. Po uzyskaniu opinii od Wód Polskich podejmiemy uchwałę w sprawie 
przyjęcia „Regulaminu  dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 
Modliborzyce”. Poprzednia uchwała była uzgadniana z Nadzorem i była dobra, ale inny 
Zespół Opiniujący podjął  inne stanowisko. Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 
Pan Adam Kapusta - czy są pytania, uwagi do przedstawionego projektu uchwały ? 

Nie ma, przechodzimy do imiennego  głosowania.  Po odczytaniu nazwiska przez 
przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”.                               
Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam, że 14 radnych jest za przyjęciem 
uchwały.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
8. XV/85/2020 w sprawie przystąpienia Gminy Modliborzyce do stowarzyszenia 

Euroregion „Roztocze”. 
 

Pan Witold kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 
Modliborzyce do stowarzyszenia Euroregion „Roztocze” wraz z wyjaśnieniem. Pod koniec 
stycznia było spotkanie w Tomaszowie Lubelskim na którym była mowa, że w ramach 
strategii na  lata 2021-2027 będą zabezpieczone  środki z województwa, a samorządy będą 
mogły aplikować o te środki. 

 
Pan Mariusz Wieleba – czy przystąpienie do tego Stowarzyszenia będzie wiązało się 

ze składakami, czy już wiadomo jaka będzie stawka ? 
 
Pan Witold Kowalik -  na pewno będzie składka od mieszkańca, ale na dzień 

dzisiejszy nie jest nam znana.   
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Pan Adam Kapusta - czy są pytania, uwagi do przedstawionego projektu uchwały ? 
Nie ma, przechodzimy do imiennego  głosowania.  Po odczytaniu nazwiska przez 
przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”.                               
Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam, że 14 radnych jest za przyjęciem 
uchwały.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 

9. XV/86/2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Janowskiemu. 
 

Pan Witold kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Janowskiemu. Pomoc w formie dotacji  celowej w latach 2020-2021 na 
realizację następujących zadań inwestycyjnych: 

1) Przebudowa drogi powiatowej nr 2804L Modliborzyce-Błażek”; Na to zadanie 
zabezpieczono środki w roku 2020 w kwocie 254.156,00 zł (słownie: dwieście 
pięćdziesiąt cztery tysiące sto pięćdziesiąt sześć zł 00/100) oraz w roku 2021 
w kwocie 662.780,00 zł (słownie: sześćset sześćdziesiąt dwa tysiące siedemset 
osiemdziesiąt zł. 00/100); 

2) Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 2803L Stojeszyn Pierwszy-Zarajec                       
w miejscowości Stojeszyn Pierwszy. Na to zadanie zabezpieczono środki w roku 2020 
w kwocie 303.630,00 zł (słownie: trzysta trzy tysiące sześćset trzydzieści zł. 00/100). 
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Pan Adam Kapusta - czy są pytania, uwagi do przedstawionego projektu uchwały ? 

skoro nie ma, przechodzimy do imiennego  głosowania.  Po odczytaniu nazwiska przez 
przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”.                               
Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam, że 14 radnych jest za przyjęciem 
uchwały.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
10. XV/87/2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Janowskiemu na 

zakup odzieży ochronnej dla Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Janowie Lubelskim.     

 
Pan Witold Kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Janowskiemu na zakup odzieży ochronnej dla Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Janowie Lubelskim. 27 marca 2020 
roku Starostwo Powiatowe wystąpiło do wszystkich gmin z prośbą o wsparcie w związku                     
z zaistniałą obecnie sytuacją w walce z koronawirusem na zakup odzieży ochronnej dla 
szpitala w Janowie Lubelskim. Proponuję kwotę 15 tyś zł. Projekt uchwały stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 
 

11. XV/88/2020 w sprawie zmian w budżecie gminy w 2020 roku. 
 

Pan Witold kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy w 2020 roku wraz z wyjaśnieniem. Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 
Pan Adam Kapusta - czy są pytania, uwagi do przedstawionego projektu uchwały ? 

skoro nie ma, przechodzimy do imiennego  głosowania.  Po odczytaniu nazwiska przez 
przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”.                               
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Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam, że 14 radnych jest za przyjęciem 
uchwały.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

12. XV/89/2020 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
 

Pan Witold Kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej. Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Pan Adam Kapusta - czy są pytania, uwagi do przedstawionego projektu uchwały ? 

skoro nie ma, przechodzimy do imiennego  głosowania.  Po odczytaniu nazwiska przez 
przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”.                               
Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam, że 14 radnych jest za przyjęciem 
uchwały.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 

Pan Adam Kapusta – dziękuję Panu Burmistrzowi. Czy są pytania do projektu 
uchwały ? Nie widzę, proszę przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały. Odbędzie 
się głosowanie imienne. Po odczytaniu nazwiska przez przewodniczącego radny odpowiada 
czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”. Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu 
stwierdzam, że 14 radnych jest za przyjęciem uchwały. Imienny wykaz głosowania stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. pkt 13. Odpowiedzi na interpelacje.  
 

Pan Adam Kapusta – Radni nie zgłosili interpelacji, przechodzimy na następnego 
punktu obrad. 

 
 

Ad. pkt 14.  Zapytania i wolne wnioski radnych i gości zaproszonych. 
 
 Pan Adam Kapusta – uważam, że dzisiejsza sesja sprawnie przebiega i aby jej nie 
przedłużać pomimo zachowanych środków bezpieczeństwa  
 
 
 Pan Piotr Drzymała – Panie Przewodniczący, Panie  Burmistrzu, w związku                                
z zaistniałą sytuacją, aby przekazać osobom starszym w terenie, że gmina będzie prowadziła 
pomoc w zaopatrywaniu podstawowych artykułów do życia  U nas narazie sytuacja nie jest 
zła. Ale jak widać prognozy w kraju nie są optymistyczne. Musimy się przygotować, kto ma 
pomagać w zakupach i wyposażyć te osoby w maseczki, ubrania, okulary ochronna, aby 
chroniły osoby pomagające. Czy będą pracownicy urzędu, czy inne wyznaczone osoby.  Apel 
do wszystkich mieszkańców gminy aby jak najmniej poruszali się po terenie gminy, powiatu. 
 
 Pan Witold Kowalik – sytuacja jest monitorowana, Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej wychwytuje te osoby które potrzebują pomocy i dostarczają wszystkie niezbędne 
środki do życia. Sanepid nie wszystkie dane osób, które podlegają kwarantannie  nam 
przekazuje. My nie wiemy które osoby przebywają w kwarantannie. Tutaj mam prośbę,                            
że jeżeli ktoś wie, że dana osoba ma kwarantannę lub wróciła z zagranicy i nie stosuje 
zaleceń, proszę zgłaszać do Sanepid aby ognisko dalej się nie rozprzestrzeniało. Jeżeli chodzi 
o maski, to w miarę możliwości pozyskujemy. Brakuje masek w szpitalach, ale myślę,                             
że z czasem ta sytuacja będzie się poprawiała. Stowarzyszenie Koło Gospodyń Wiejskich  
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w Modliborzycach podjęło inicjatywę i będzie szyło maski. Zamówiliśmy materiał na maski. 
Będziemy mieli dla potrzeb całego terenu gminy, a jak będzie więcej będziemy przekazywać 
potrzebującym. Ośrodek Zdrowia większość spraw załatwia telefonicznie, lekarz wypisuje 
receptę i podaje kod recepty, chyba że jest konieczna wizyta u lekarza, wtedy przyjmują                         
w Ośrodku Zdrowia zachowując wszystkie środki ostrożności. W „Wieściach Gminnych” jest 
zamieszczony artykuł jak należy postępować, jakie należy podjąć działania w razie 
podejrzenia lub styczności z osobą zakażoną, gdzie dzwonić, jak działać. Nasz Urząd pracuje, 
na parterze w biurze obsługi interesanta są dyżury i interesanci są załatwiani na parterze przez 
pracowników jeżeli jest to pilna sprawa. Nie wiem jak będzie w przyszłości, mamy zakaz 
zgromadzeń do dwu osób. Dlatego też dzisiejsza sesja odbywa się tutaj w szkole                                   
z zachowaniem środków ostrożności.  
 
 Pan Piotr Drzymała – czy jest możliwość przeprowadzenia sesji zdalnej, czyli tablet, 
dostęp do Internetu, takie przygotowanie sesji w urzędzie gminy na przyszłość ? 
 
 Pan Witold Kowalik – jeżeli będzie konieczność będziemy musieli zakupić 
odpowiedni sprzęt, ale na dzień dzisiejszy nie jesteśmy przygotowani. Nie wszędzie jest 
zasięg internetu 
 
 Pan Piotr Drzymała – czy jest już zaplanowane naliczenie czynszu dzierżawnego za 
budynek po szkole w Wolicy Pierwszej ? 
 
 Pan Witold Kowalik – tak, umowa jest już podpisana. 
 
 Pan Marian Kucia – sprawa budowy S19, pole zabrane, a podatek płacą, nie jest 
odpisane. 
 
 Pan Witold Kowalik – my też nie wiemy, to prowadzi Generalna Dyrekcja Dróg 
Krajowych i Autostrad. 
 
 Pani Marzena Dolecka – Jocek – na dzień dzisiejszy nie jest zatwierdzona decyzja, nie 
jest  prawomocna. 
 
 Pan Mariusz Wieleba – ja do zapytań radnego Drzymały, zapytał o zdalność sesji.                    
Nie wiemy jak z koronawirusem się rozwinie i jak długo to potrwa. I być może w tym okresie 
będzie konieczność podejmowania uchwał i zwołania sesji.  Nie wiem, czy niezasadne byłoby 
podjęcie dzisiaj stanowiska, uchwały o możliwości przeprowadzenia sesji zdalnej. Bo może 
będzie możliwość techniczna, a prawna nie pozwoli. Być może w Statucie gminy dotyczącym 
organizowania obrad sesji trzeba dokonać zmian. Chodzi o to żebyśmy uniknęli takiej 
sytuacji jak w sejmie. 
 
 Pan Witold Kowalik -  wydaje mi się, jeśli będzie zdalne dopuszczone,  to będzie to 
odgórnie dopuszczone. Może Rozporządzenie Ministra Zdrowia określi zasady prowadzenia 
sesji.  
 
 Pan Mariusz Wieleba – Pan Burmistrz przypuszcza, że w ramach Rozporządzenia 
bądź specustawy wydane przez Ministra określi zasady. 
 
 Pan Witold Kowalik –  myślę, że będzie to określone w specustawie, nie ma nic o tym 
w ustawie o samorządzie gminnym. 
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 Pan Adam Kapusta- jeśli chodzi przeprowadzenie sesji zdalne, w Statucie nie mamy 
takiego zapisu i nie ma takiej możliwości. Ustawa o samorządzie gminnym określa zasady 
przeprowadzania sesji. Tarcza antykryzysowa jest teraz najważniejsza, myślę, że przyjdzie 
czas na zmianę ustawy o samorządzie gminnym i zmiana w statucie też nie będzie 
problemem. Oczywiście jeśli ta sytuacja będzie tego wymagała. Dziękuje wszystkim, że 
dzisiaj przybyli na sesje. Dziękuję dyrekcji szkoły, Panu Witoldowi Lenartowi za 
przygotowanie.  
   
Ad. pkt 15. Zamknięcie sesji. 
 

Pan Adam Kapusta – wobec wyczerpania porządku dzisiejszych obrad, zamykam 
obrady XV sesji Rady Miejskiej  w Modliborzycach, dziękuję wszystkim za przybycie i życzę 
wszystkiego dobrego.  
 
 
 
 
 
                                                                                                        Przewodniczący  
                                                                                                         Rady Miejskiej 
 
                                                                                                         Adam Kapusta 
 


